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GERSHØJ 7. APRIL 2024 

GENERALFORSAMLING SØNDAG D. 7. APRIL 2024, KL. 12.00, I BYHUSET. 

Følgende blev valgt. 
 
Dirigent. Henrik Boesen 
Referent. Karin Larsen 
Stemmetællere. Inge Kristoffersen og Trolle Mikkelsen. 
 
Oldermandens beretning. 
 
Årets arrangementer blev gennemgået.  
 
Der er afholdt, Revy, Havne fest, fra fjord til bord, Brunch og Banko, 1. søndag i 
advent, Nytårskur. 
 
Til Julearrangementet 1. søndag i advent skal der findes 2 juletræer, et til trekanten 
og et foran Byhuset. 
 
Oldermandens beretning godkendes. 
 
Regnskab. 
 
Bylaug. 
 
Der er indkøbt digitalt regnskabssystem, Dinero.  
 
Regnskabet gennemgås af kassereren og godkendes efterfølgende. 
 
Byhuset. 
 
Byhuset har et særskilt regnskab, hvor indtægterne skal bruges til vedligeholdelse. 
 
Der er oprettet et bookingsystem, så det nu er muligt at booke udlejning af byhuset 
online. 
 
Birthe Højby er ny vicevært. 
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Der stilles et spørgsmål fra salen til regnskabet. 
Overskuddet fra Ultimo posten, i aktiv siden af regnskabet fra 2022, stemte ikke 
overens med primo posten i 2023, der blev spurgt om det var en slåfejl. 
 
Kassereren undersøger sagen 
 
Byhusets regnskab godkendes på betingelse af kassererens opfølgning og udredning. 
 
Bylauget har udarbejdet et Budgetoverslag for 2024. 
 
Her fremgår det at der afsat penge til renovering af køkkenet. 
Der er ligeledes givet tilsagn fra kommunen om økonomisk støtte. 
 
Bylauget 2024. 
 
Ny struktur for Bylauget, fremlæggelse v Maria Dyssegaard. 
 
Der har gennem tiden været afholdt flere store arrangementer, heriblandt Revy og 
Havne fest, der har krævet en del arbejde af både bylaug og frivillige. 
 
Det er et ønske at disse opgaver nu bliver delt ud på flere hænder. 
 
I 2024 vil der ikke blive afholdt Revy. Dette arrangement skal nytænkes og der vil 
blive arbejdet på en ny struktur. 
 
Havnen ønsker at afholde en Havne fest. 
 
Bylauget ønsker at afholde følgende arrangementer. 
 
Sct Hans. 
 
1. Søndag i advent. 
 
Nytårsfrokost 
 
Nisseleg for børnene, som foregår i december. 
 
Ålegilde og Banko videregives til Gershøj Kro, hvor det oprindeligt udsprang fra. 
 



 Referat – Gershøj Bylaug Generalforsamling 2024 
 
 

Side  3  af  4 
 

Herefter lægges der op til at byen selv byder ind med arrangementer, der støttes af 
bylauget, så at der bliver flere om at dele ansvaret for hvad der skal afholdes i byen. 
 
Eksempel. 
 
Birthe Højby har startet en Håndarbejdscafé, de mødes en gang om ugen og der 
deltager ca. 8-12 pers.  
Der kan købes kaffe og kage til rimelige priser, alle kan deltage når blot de har betalt 
kontingent. 
 
Andre forslag kunne være et foredrag, der kan komme en taler udefra eller måske 
har du selv oplevet noget du vil dele med byen. 
 
Bestyrelsen 2024. 
 
Bestyrelsen ønsker at nedskalere antallet af medlemmer. 
 
Ifølge vedtægterne skal der dog minimum være 5 medlemmer, der er derfor søgt 
efter 1 nyt bestyrelsesmedlem på hjemmesiden og til generalforsamlingen. 
 
Der er ingen der har ønsket at stille op, hvorfor suppleant Axel Steen Christensen 
indtræder i bestyrelsen, med et ønske om at der findes et nyt medlem. 
 
Bestyrelsen ser herefter sådan ud. 
 
Maria Dyssegaard 
René V Nielsen 
Jan Borris 
Birthe Højby 
Axel Steen Christensen 
 
Der skal vælges 2 nye suppleanter. Her melder Helle Fisher-Nielsen og Grethe 
Johansen sig, de vælges begge ind. 
 
Revisorer – 2024. 
Steffen Rasmussen. 
Kasper Høgholt. 
 
Suppleant 
Inge Kristoffersen. 
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Følgende bestyrelsesmedlemmer ønsker at udtræde af Bylauget. 
 
Jacob Søgaard ( Oldermand ) 
Ditte Marie Snedker. Bestyrelsesmedlem. 
Uffe Rasmussen. Bestyrelsesmedlem. 
Per Kølster. Bestyrelsesmedlem. 
Mie Hunderup. Bestyrelsesmedlem og vicevært. 
 
Bestyrelsen konstituerer sig på først kommende bestyrelsesmøde og meddeler det 
ud via hjemmesiden. 
 
Bylauget har ønsket at hæve kontingentet fra 150 kr i 2024 til 175 kr. i 2025. 
 
Forslaget vedtages. 
 
Der er ingen indkomne forslag. 
 
Ole Witek, mangeårigt medlem af bestyrelsen, og senest som suppleant træder 
ligeledes tilbage. 
 
Der takkes for samarbejdet og uddeles en kurv. 
 
Dirigenten takker for god ro og orden, og generalforsamlingen afsluttes. 
 
 
 
 
 
 
Dirigent Referent 
Henrik Boesen Karin Larsen 
 


